
Záznam z jednání investiční komise dne 16.1.2019. 

Přítomni: 

Jaroslav Čermák 

Ing. Pavel Bartoš MBA 

Ing. Petr Kosík 

Ing. Arch. Barbora Lacinová 

Nepřítomni: 

František Hudek – omluven ( zast. Ing. Petr Kosík ) 

Ing. Ilona Chrtová – neomluvena 

 

Jednání bylo první v novém volebním období. Starosta města vysvětlil poslání investiční 

komise jako poradního orgánu rady města. Dále informoval o vztahu investic ke 

strategickému a akčnímu plánu. Poté byly projednány všechny tři okruhy akčního plánu pro 

léta 2019 s výhledem u některých akcí pro roky 2020 -2021.  

Jedná se o následující okruhy : 

1. Strategické projekty a aktivity – informoval Ing. Bartoš 

2. Provozní investice – informoval J. Čermák 

3. Vytvoření studií a projektů k plánovaným akcím – informoval J. Čermák a Ing. Bartoš 

Nejdůležitější jsou připravované realizace pro rok 2019. Z důvodu finanční náročnosti 

některých investic a jejich příprav jsou již v předstihu tyto navrhovány na další roky, jak je 

uvedeno výše. 

Při diskutování jednotlivých položek všech okruhů, vznesl Ing. Kosík připomínku k finanční 

náročnosti u položek pod č. 9, 10, 12 v Provozních investicích. 

Dále se diskutovala možnost využití studentů příslušných VŠ k tvorbě některých studií. 

J. Čermák informoval o zamýšlených investicích ČEZu - uložení vrchního vedení do země. Dle 

prvotního vyjádření se akce budou shodovat s ulicemi, ve kterých město zamýšlí provádět 

opravy povrchů komunikací. Je tedy žádoucí povrchy opravit. 

Na závěr se členové IK shodli na předání projednaného materiálu s doporučením ke 

schválení radě města a zastupitelstvu města. 

 

Zapsal: Jaroslav Čermák 


		2019-04-02T07:52:39+0200
	Potvrzuji správnost a úplnost tohoto dokumentu




